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Hei, 
 
Etter ny runde med konsulent og kontakt med fylket angåande spelemidlar, har vi kome fram til at 
det kan verte mogleg å få til valt løysing. Då vert vegen forbi Radøyhallen eit alternativ for de som 
ikkje har moglegheit til å gå opp på toppen, då stigning ikkje vil oppfylle krav til universell utforming.  
 
Etter å ha sett på løypen ein gong til med konsulent har vi kome fram til at vi ønskjer å legge turløypa 
langs Prestmarkvegen, slik vedlagt kart viser. Turvegen kan då fungere både som turløype og 
gangveg. Den vil verte oppretta på sidan av vegen og den vil som resten av turløypa verte med grus. 
Vi ønskjer å gjere denne endringa fordi vi ser fleire fordelar med dette: det vil vere eit 
trafikksikringstiltak som er spesielt positivt for barn og unge, det vil verte ein god del billigare og 
dermed vil vi ha meir midlar til lys rundt løypa, og det ser ut til at massane i planlagt trase er dårlege 
(og det vil dermed vere fordyrande).  
 
Dersom de har nokon spørsmål eller kommentarar til dette ta gjerne kontakt. Til orientering håpar vi 
å få turløypa på anbod i starten av mai.  
 
 
Med vennleg helsing,  
Ingrid Didriksen 
Prosjektleiar 
 
E-post: ingrid.didriksen@radoy.kommune.no 
Telefon: 48 21 40 61 
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Hei Ingrid. 
 
Beklager lang svartid på denne. Vi har vert på synfaring, og hadde i går kveld en diskusjon rundt dette 
i styret til MIL. 
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Vi er svært skeptisk til den endringen som er foreslått.  Hovedintensjonen med å legge løypa over 
toppen er å få litt avstand til skulen og uteområdet. Å legge turløypa tett inntil uteområdet til skulen 
er langt fra  ideelt. 
 
Dersom dere mener at det ikkje er aktuelt å bruke alternativet over toppen, så tenker vi at 
opprinnelig forslag med bru bør utredes. Dette vil medføre at en henter 2-3 meter på høyden over 
toppen. I tillegg vil det bli mindre bratt ned fra baksida av Radøyhallen, slik at en totalt sett får en 
mykje bedre løypeprofil her. Ei stålbru over veien vil kunne bygges uten svære dimensjoner og masse 
søyler i bakken. En kan også velge rekkverkstype som ikke tar særlig med «utsikt».  Det går an å 
bygge ei bru som tar seg bra ut i terrenget. Vi har ikke kunnskap om dimensjoner og priser på noe 
slikt, men synes det burde vert utreda som alternativ når valgt løsning ikke er optimal. 
 
Hører fra deg. 
 
Best Regards  
Manger IL 

Truls Reigstad 
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Hei,  
 
Vedlagt ligg både skisse av trase for etappe 3, lengdeprofil, tverrprofiler og bilde som viser inngrep i 
området. Vi ser at for pel ca. 180 til 250 vert det bratte skjeringar på begge sider av turløypa (sjå 
vedlegget: Utsnitt pel 200-250). Alternativet er ei bratt stigning. Dette vil også føre til stort 
terrenginngrep og vil ikkje oppfylle krava til universell utforming. Vi ønskjer derfor at vi går forbi sør-
aust sida av Radøyhallen på eksisterande veg, sjå vedlagt forslag.    
 
Dersom de ønskjer det kan vi ta eit møte der vi diskuterer denne endringa.  
 
Høyrar frå dykk.  
 
 
Med vennleg helsing,  
Ingrid Didriksen 
Prosjektleiar 
 
E-post: ingrid.didriksen@radoy.kommune.no 
Telefon: 56 34 90 51 
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Heisann! 
 
Eg har revidert etappe 3 etter punkta som Kjartan sendte. 
 
Vi ser no at det er eit strekk nedanfor Radøyhallen som bør vurderast litt auka stigning på, vi har lagt 
inn 1:10 stigning her no. Dette gjeld frå pel 180 til 250. Sjå og vedlagte bilde og tverrprofilar som viser 
inngrep i området. 
 
Med vennlig hilsen/Best Regards 

 
 
Pål Kjetil Tufta 
Faglig leder | Partner 
 
Arkoconsult AS 

Direkte: +47 99520416 | Felles: +47 56390003 
Fax: +47 56191130 
Epost: pkt@arkoconsult.no 

Faktura sendes digitalt til: 
faktura@arkoconsult.no 

 
 
Hovedkontor - Valestrandsfossen: 

Arkoconsult AS 
Postboks 103, HTB-bygget 
5291 Valestrandsfossen | NORWAY | www.arkoconsult.no 
 
Avdelingskontor - Voss 

Arkoconsult AS 
Strandavegen 2 

5705 Voss | NORWAY | www.arkoconsult.no 

 Vennligst tenk på miljøet før du skriver ut denne e-posten. 
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